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Extra sammanträde 
Plats och tid Stadshuset, Köpmannen, kl 17.30-18.15 

Deltagande Beslutande Ersättare 

 Gunvor Kvick, C 

Åsa Wackelin, M 

Göran Lidgren, M         ordf 

Kerstin Nordling, M 

Sara Wennerholm, FP 

Lars-Erik Lindh, S 

Marita Hultman, S 

Kenneth Eriksson, S 

Kristofer Barta, V 

Harald Edvardsson, M 

Rolf Jönsson, KD 

Emma Andersson, S 

Therese Fredriksson, S 

Övriga deltagande Anna Sundström, skolchef 

Anette Jonsson, nämndsekr 

Ingemar Linusson, tekniska förvaltningen, 

§ 67 

 

Utses att justera Kristofer Barta  

Underskrifter  

Sekreterare  

 ....................................................................  

Paragrafer § 67 

 Anette Jonsson   

Ordförande  

 ..................................................................   .................................................................  
 Göran Lidgren  

Justerande  

 ..................................................................   .................................................................  
 Kristofer Barta  

 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Organ Skolnämnden 
Sammanträdesdatum 2010-05-10 
Datum för 
anslags uppsättande 2010-05-18 Datum för  

anslags nedtagande 2010-06-09 

 Förvaringsplats 
för protokollet Stadshuset, Skövde 
Underskrift  

 ....................................................................  
 Anette Jonsson 
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Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

    

 

SKN § 67 

Aktuell fastighetssituation, Våmbskolan 

Beslut 

Skolnämnden beslutar att inte genomföra förläggning av en tidigareskola i fastig-

heten Kv Kamelen. 

Skolchefen ges i uppdrag att fortlöpande se över lokalfrågorna med inriktningen 

att skapa en tidigareskola i Skövde centrum. 

Bakgrund 
 

Behov av fler förskoleplatser till höstterminen 2010 har tidigare presenterats för 

skolnämnden.   

 

Skolchefen informerar om att skolkontoret  har undersökt möjligheterna att kunna 

använda fastigheten Kv Kamelen som en tidigareskola. 

För att fastigheten ska kunna användas som skollokaler behövs en ombyggnation  

 

Ingemar Linusson, tekniska förvaltningen, redovisar ritning med förslag till plan-

lösning för klassrumsanpassningar m.m. samt redovisar kostnadsberäkning.. 

 


